
                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

Referat Styremøte NFK  

Tidspunkt:       mandag 19.08.2024 kl. 1800-2030 

Sted:                Fossegrenda 7.  

Til stede fra styret:  Øystein Holten, Trond Erik Berg, Christoffer Røkke, Arne Aalberg 

Kai Børge Amdal, Nina Kjelsberg 

Fraværende: Marius Jermstad, Rune Tyvold, Heidi Kristin Øvstetun 

 

               

              

             Referent:  Kai Børge Amdal 

 

 

 

06/24 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
1. Godkjenning referat forrige styremøte 

Godkjent 
 

2. Status aversjon 

Bra belegg på aversjon etter ferien.  

 
3. Status Vassfjellet 

o Ordinær trening har vært fullbooket. 

o Kurs fullkombinert apport var veldig vellykket, med en 

veldig god instruktør. 

 

4. Ønske om å ta apportbevis 

Flere som ønsker å ta apportbevis. Vi må se om vi kan få til et 

arrangement om kort tid. Aktivitetsutvalget ordner dette. 

 

5. Status Skogprøve 

Nesten fulle parti. Noen få plasser ledig. Det er totalt 20 plasser. 

Alt er i rute før prøven.  

 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

6. Status Sølvhundprøven 

Prøveleder er skeptisk til hvor stor deltakelse det blir på prøven, 

og om den kan gjennomføres med bakgrunn i dommermangel. 

Det er vanskelig å få tak i dommere til prøven. 

Pr nå har vi 5 dommere fredag, 4 lørdag og 3 søndag. Bare VK 

krever 10-12 dommere pluss UK og AK fredag. 

 
7. Medlemskveld 3. sept. Melhus dyrekinikk førstehjelpspakker 

De første pakkene er packet, men det ble for lite innhold. 

Resterende pakker skal pakkes så snart resten av innholdet er 

kommet. 

 
8. Tilhenger 

Hentet ut og betalt. Står idag hos Øystein, som er villig til å kjøpe 

den. Det ordnes en salgsmelding, og hengeren overtas av 

Øystein. 

 

9. Prosjekt «Årets Hund» 

Flere klubber har meldt at flere deltakere er medlemmer i mange 

klubber, og same hunder vinner som klubbmestere I mange 

klubber. Dette fører til at mange ikke når opp I konkurransene. 

Det er et forslag blandt klubbene Nordenfjeldske FK, Malvik FK, 

ITFK og Namdal FK om at hver deltaker må velge en 

hovedklubb.  

Øystein møter fra Nordenfjeldske i møte med klubbene. 

 

10. Støtte dommer elever 

Gjeldende satser for dommerelever er i dag. 

o Etter Kongsvold 1: 6.750,- 

o Etter Kongsvold 2: 7.500,- 

Det tas en gjennomgang av satsene og foreslås et nytt 
forslag. 
 
 
 
 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 
11. Profilklær 

Lite påmelding, men det kan være greit å kjøre en runde. 

 

Det kan være en tanke å velge flere artikler med et mer 

bærekraftig profil. 

 

12. Handledager Axel Bruun 20.-25.aug 

Handledagene gjennomføres som tidligere 

 

13. SU/Terminliste prøver 2025 – utkast 

De prøvedatoene NFK har fått vurderes å være OK.  

Innspill om at NFK også burde arranger apportprøver. Om det 

arrangers kun UK kan dette arrangeres hos Solfrid Fagerbekk. 

 

Øystein sjekker med FKF om vi får lov til å arrangere kun UK-

klasse. 

 

14. Nytt forslag til Viltressurs Lov (tidligere Viltloven) 3end tut 

på høring. 

Kai Børge tok en gjennomgang av de viktigste punktene som 

omhandler bruk av hund under jakt. 

 

Nordenfjeldske FK sender et høringssvar til FKF som samordner 

for klubbene. Vi bør I tillegg legge inn et eget høringssvar hos 

regjeringen der vi trekker frem de viktigste punktene og støter 

FKF sitt høringssvar. 

 

15. Valgkomiteens arbeid mot 2025 

Valgkomiteen bør kontaktes for å sikre at arbeidet starter tidlig 

nok. Alle som star på valg bør ta en vurdering av egen situasjon 

før valgkomiteen tar kontakt. 

 

16. Evt 

Det må kjøres et loddsalg under Sølvhundprøven. 
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